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DE BESPREEKPUNTEN ‘over tijdelijke bestemming op natuur op braakliggende terreinen’ zijn: 

- De wenselijkheid van extra natuurontwikkeling met vooral aandacht voor de apicultuur.  

- De reserve bij het College dat tijdelijke "natuur “aanleg niet aandurft bij gebrek aan een 

wettelijk en in het burgerlijk recht aangegeven kader.  

- De in een debat opgeworpen stelling dat een beschermd dier dat op tijdelijk als natuur 

gebruikte grond een vaste biotoop heeft gevonden op grond van dat tijdelijk karakter niet 

beschermd zou zijn. Kan dat waar zijn?  

- De Stadspartij weerspreekt de gedachte dat een bedrijfsterrein er jarenlang leeg en verlaten 

bij moet liggen om kopers aan te trekken. Hoe staan Raad en College daartegenover? 


